
GA OOK STEMMEN!

In deze folder leest u welke kandidaten
meedoen en wat hun motivatie is.

De stempas ontvangt u apart via de post. 

Mijn naam is Monique Tieleman en ik woon al bijna 50 jaar in Heerjansdam. Ik heb een zoon van 19 en een dochter van 16. Ik studeer 
cultuurwetenschappen en ben daarnaast op vrijwillige basis coördinator sociale  innovatie bij Volt. 

Heerjansdam is een geweldig dorp om in te wonen. Ik houd van het groene platteland en zit graag met mijn handen in  de klei, maar ik vind het 
ook fijn dat we binnen een half uur in de stad kunnen zijn. Ik vind het belangrijk dat het dorp zijn uitstraling behoudt en dat iedereen hier fijn kan 
wonen met goede voorzieningen. 

Binnen ons kleine dorpje moeten we vooral naar elkaar omkijken. Daarbij denk ik in het bijzonder aan ouderen én jongeren. Maar ook grotere onderwerpen
zoals diversiteit, klimaat en wonen hebben aandacht nodig. En cultuur natuurlijk, want ook Heerjansdam heeft zijn verenigingen en zijn geschiedenis. 

De onderwerpen die ik als eerste wil behandelen zijn eigenlijk punten die ik al bij de gemeente heb aangekaart. Zo vind ik dat de Molenbuurt echt een grondige
opknapbeurt kan gebruiken. Daarnaast moet ons dorp eindelijk eens de dorpskern krijgen die het verdient. Ook daarvoor heb ik een idee neergelegd bij de gemeente. 
Het derde punt dat ik bij de gemeente heb voorgesteld, is een idee voor de aanpassing van de verkeerssituatie op de Molenweg zodat het hopelijk veiliger wordt. 
Daar is natuurlijk al veel vaker over gesproken maar soms is het een zaak van lange adem, stevige argumenten én goede ideeën. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ik ben René van der Burg en ben 57 jaar, geboren en getogen in Heerjansdam. Ik ben zelfstandig ondernemer en ik run alweer bijna 10 jaar de 
fietsenzaak Van Der Burg Tweewielers in Heerjansdam.

Ik stel me kandidaat voor de dorpsraad omdat ik het nuttig en zinvol vind dat we vanuit Heerjansdam onze stem laten horen en we gezien worden 
binnen de gemeente Zwijndrecht. Ik vind het belangrijk dat we als dorp ons karakteristieke bestaan kunnen behouden. Daar zullen we zelf als 
dorpelingen voor moeten zorgen door met elkaar onze schouders eronder te zetten.

Nu de dorpsraad wat wankel in zijn schoenen staat, was dit voor mij aanleiding om me beschikbaar te stellen als kandidaat.

De onderwerpen die ik als eerste bespreekbaar zou willen maken zijn:
1. onderhoud openbare ruimte;
2. leefbaarheid jongeren;
3. veiligheid. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Ik ben René Kooij en ik woon met mijn gezin sinds 1996 in Heerjansdam. Ik werk bij een woningcorporatie als bouwkundige op de afdeling 
Werkvoorbereiding & Advies. Daarnaast zit ik sinds 15 jaar in de ondernemingsraad, als vicevoorzitter en lid van de ARBO-commissie. 
In het verleden ben ik raadslid geweest, gestart in de gemeente Heerjansdam en na de samenvoeging in Zwijndrecht. Nu ben ik actief betrokken 
bij VV Heerjansdam. 

Wij wonen in een rustige en mooie omgeving met fijne wandelgebieden. Het behoud van deze mooie omgeving met het passende dorpse karakter van 
Heerjansdam vind ik belangrijk. Maar ook belangrijk is de bereikbaarheid van het dorp en het behouden van het dorpse karakter met voldoende faciliteiten.

Er is saamhorigheid in het dorp, men staat voor elkaar klaar en samen houden we ons dorp prettig om in te wonen. Dit moeten we vooral met elkaar vasthouden. 
Daar wil ik me voor inzetten en meewerken aan een zichtbare en toegankelijke dorpsraad. 

Onderwerpen die ik als eerste zou willen oppakken:
1.. door samenwerking met Zwijndrecht meer kunnen bereiken voor en met de inwoners van Heerjansdam;
2. kritisch kijken naar de beslissingen die door onze bestuurders gemaakt worden;
3. openbaar groen/buitengebied behouden.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
“Heerjansdam combineert het beste van twee werelden: een prachtig groen dorp zonder stadse nadelen, maar met goed bereikbare stedelijke 
voorzieningen in de buurt.” Deze woorden nodigden ons gezin uit om in 2021 onze tenten op te slaan in dit prachtige dorp waar we ons intussen 
helemaal thuis voelen. 

Mijn naam is Sjaak Teuwissen. In het dagelijks leven ben ik als predikant verbonden aan de Dorpskerk en Kijfhoekkerk. Wij zijn bezig met een 
proces van ‘kerk naar buiten’: niet alleen kerk-zijn óp, maar ook vóór en mét Heerjansdam. Vanuit de dorpsraad aan het werk voor de leefbaarheid 
van ons dorp: het lijkt mij een uitstekende toepassing hiervan.

Daarbij denk ik zelf aan de volgende onderwerpen: elkaar blijven stimuleren tot omzien naar elkaar. Begraven op Heerjansdam; want de gemeentelijke begraafplaats is
bijna vol. Veiliger verkeer, bijvoorbeeld op de Molenweg. Het op samenhangende wijze herinrichten van de dorpskern rondom het kruispunt 
Vlasakkers – Kromme Nering – De Manning. Vermindering van zwerfaval. En aandacht vragen voor betaalbaar woningaanbod, met name voor starters.

Enthousiast sta ik in de startblokken; en ik ben benieuwd of ik daadwerkelijk aan de slag mag gaan. 
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Mijn naam is Jan Schot. Ik ben 67 jaar,  woonachtig geweest in 
Dordrecht en sinds 2021 woon ik in het mooie Heerjansdam.
Mijn hobby’s zijn tuinieren, klussen, wandelen en sleutelen 
aan oldtimers.

Vanaf het moment dat ik in dit groene dorp kwam wonen heb ik 
mij er thuis gevoeld. Waarschijnlijk doordat ik uit een familie kom die geboren en 
getogen is in het dorp Dubbeldam. Maar het dorp is nu een wijk van Dordrecht 
geworden en daarmee is Dubbeldam, naar mijn mening, toch haar ziel kwijtgeraakt. 

Door Heerjansdam kwam de nostalgie, of noem het weemoed van vroeger, weer bij 
mij naar boven. Vaak maak ik een wandeling langs de ijsbaan, de molen, het zwembad,
de tennisvereniging, de voetbalclub, de manege en de kynologenclub en dat allemaal 
op loopafstand van elkaar met het centrum en zijn dorpshuis. Deze verenigingen 
worden al jaren op de been gehouden door enthousiaste vrijwilligers met niet te 
vergeten: de Oranjevereniging Heerjansdam en de buurtbus.

De belangrijkste reden om een bijdrage te leveren in de dorpsraad is voor mij om deze
verenigingen te behouden voor ons dorp, voor nu en in de toekomst. Ik sta open voor 
alle ideeën en initiatieven.

-----------------------------------------------------------------------------------------
Mijn naam is Leen Kruithof. Sinds kort woon ik in Heerjansdam 
aan de Rozenlaan. Daarvoor woonde ik 70 jaar in Rijsoord 
(geboren) en Ridderkerk. Heerjansdam ken ik vanaf mijn lagere 
schooljaren. In het zwembad heb ik diverse  diploma's gehaald 
en omdat ik voetbalde in Rijsoord, bezocht  ik ook de diverse 
voetbalvelden van Heerjansdam. Als KNVB-scheidsrechter heb ik 
zelfs het eerste elftal mogen fluiten.

In Zwijndrecht bezocht ik de LTS aan de Burgermeester Jansenlaan, in Dordrecht de 
MTS en de HTS en in Delft de TU. 
Het vakgebied was de elektrotechniek/hoogspanningstechniek. 

Na mijn studie werd ik directeur van GTI (installateur van land en scheepsinstallaties) 
in Rotterdam, van Hommema Bliksembeveiliging in Wijk bij Duurstede en startte ik 
tot slot mijn eigen elektrotechnisch bedrijf.

Ik heb ruim 14 jaar wiskundeles gegeven aan het Farelcollege in Ridderkerk en 
installatietechniek aan de Avans Hogeschool te ’s-Hertogenbosch, het ROC in 
Eindhoven en het ROC Mondriaan te Den Haag.

Politiek heeft mij zodanig geïnteresseerd, dat dit resulteerde in een plaats in de 
gemeenteraad van Ridderkerk (als fractievoorzitter).

Een aantal Heerjansdammers zullen mij ook kennen als één van de organisatoren van 
de Fiets4Daagse Zuid-Holland-Zuid.

Nu ik gepensioneerd ben en woonachtig in Heerjansdam, wil ik mij actief inzetten voor
het welzijn van de mensen in dit mooie dorp.

-----------------------------------------------------------------------------------------
Ik ben Peter den Turk en woon samen met Monique. Ik woon 
sinds 1993 in het prachtige Heerjansdam. 

Waarom heb ik mij kandidaat gesteld voor de dorpsraad?

Ik heb jarenlang in de ondernemingsraad van een 
onderwijsinstelling gezeten. Je zet je dan in voor jouw collega’s. 
Samen met de bestuurder wordt gekeken of een wens gerealiseerd  kan worden.

Ik zie een parallel tussen de dorpsraad en burgemeester en wethouders van 
Zwijndrecht. De dorpsraad zal bekijken of wensen van de inwoners een draagvlak 
hebben en dan kijken of deze uitgevoerd kunnen worden. 

Hier wil ik mij voor inzetten, zonder een belofte te doen dat alles te realiseren is.

Mijn naam is Bernard Wolters, ik woon twaalf en een half jaar in Heerjansdam. Daarvoor 
kwam ik al zo’n vijftien jaar over de vloer bij (de ouders van) mijn partner. Ik ben medewerker
klantenservice bij een bank; betrokken bij de Stichting Korenmolen Landzicht Heerjansdam 
en ook bij het Historisch Genootschap Heerjansdam. 
Het leukste van Heerjansdam vind ik het dorpse karakter. Het nog aanwezige dorpsgevoel 
was twaalf jaar geleden meer ontwikkeld dan nu. Als voorstander van constructief overleg richt
ik me op behoud van dat dorpse karakter.

Ik stel me kandidaat omdat het dorpsgevoel onderhoud nodig heeft. Deze drie onderwerpen wil ik als eerste 
oppakken:

1. contact herstellen tussen alle verenigingen in Heerjansdam omdat dat de samenwerking sterk 
verbetert;
2. de beleidsstukken van de gemeente Zwijndrecht controleren of het woord ‘Heerjansdam’ daarin voorkomt; 
dat lijkt de laatste jaren verzuimd, waardoor het dorp in belangrijke stukken ontbreekt; 
3. geregeld openbaar overleg organiseren omdat dat leidt tot betere zichtbaarheid en meer kans op positieve 
gedachten uitwisselingen tussen de mensen uit het dorp en vertegenwoordigers van de gemeenteraad.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Mijn naam is Jochem van Maanen en ik woon inmiddels 25 jaar in Heerjansdam. Samen 
met mijn vriendin heb ik ruim een jaar geleden een huis gekocht in de Heer Jansstraat, 
nadat ik mijn ouderlijk huis in de Appelgaard had verlaten. Verder ben ik werkzaam als 
logistiek manager bij Q-Tech.

Ik stel mij kandidaat voor de dorpsraad, omdat ik mijn bijdrage wil leveren aan de 
Heerjansdamse gemeenschap. Ik ben er trots op om hier te wonen en ik wil graag dat het
gezellig blijft in dit dorp. 

Zo vind ik het belangrijk dat we leuke activiteiten blijven organiseren, dat we in de zomer naar het zwembad 
kunnen gaan en in de winter naar de schaatsbaan. Tot slot vind ik dat er genoeg mogelijkheid moet zijn voor 
ontspanning en vermaak. Denk hierbij aan de verschillende natuurgebieden, sportgelegenheden en locaties om 
iets te eten of te drinken.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Mijn naam is Marcel Pfeiffer. Ik woon nu 4 jaar in Heerjansdam en mijn partner woont hier 
al haar hele leven. In het dagelijks leven werk ik als PDI Engineer, veelal met mensen uit 
alle delen van de wereld. 

Heerjansdam is een mooi pittoresk dorpje waar je je rust kunt vinden, met gemoedelijke 
inwoners en waar veel georganiseerd wordt door verenigingen die voornamelijk bestaan
uit vrijwilligers!

Onderwerpen die ik graag wil oppakken:
1. i.v.m. de nieuwe afvalstoffenregeling zie ik dat er veel vuil naast containers terecht komt, dus 
misschien meer controle daarop zou fijn zijn;
2. de dorpsraad mag fysiek meer aanwezig zijn. Dit om meer Heerjansdammers te bereiken en om duidelijk te 
maken dat de dorpsraad echt staat voor Heerjansdam en zijn inwoners;
3. ook de belabberde infrastructuur zou een punt van aandacht moeten zijn.

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Mijn naam is Marjolijn Hooijmeijer. Ik ben geboren en opgegroeid in Heerjansdam. Nu, na 
32 jaar, woon ik er nog steeds met veel plezier! In mijn dagelijks leven ben ik leerkracht op 
Kindcentrum De Rank in Heerjansdam. 

Het leukste aan Heerjansdam is dat het zo klein voelt, maar tegelijkertijd zoveel te bieden 
heeft. Een tennisvereniging, een voetbalvereniging, een zwembad, twee scholen, een 
muziekvereniging, een gezellige buurtsuper, sfeervolle activiteiten zoals Koningsdag, Buitenspeeldag, 
de Avondvierdaagse en nog veel meer! 

Het is een dorp waar de sfeer en saamhorigheid groot is. Ik draag Heerjansdam dan ook zeker een warm 
hart toe en wil daarom graag tijd vrijmaken om iets voor dit mooie dorp te betekenen als lid van de dorpsraad.

Mij werd gevraagd welke 3 onderwerpen ik als eerste zou willen oppakken. Meteen moest ik denken aan u als 
inwoner van Heerjansdam. Wat leeft er bij u als inwoner van dit dorp? 
Wat zou u willen dat er eens aangepakt wordt? Breng het mij ten gehore en dan wil ik mij inzetten voor wat er bij
u als inwoner leeft. 

Wat ik zelf belangrijke onderwerpen vind, zijn de verkeersveiligheid, groenonderhoud en vernieuwing van de 
dorpskern. Wie weet mag ik mij daar straks, als lid van de dorpsraad, voor  inzetten en uw belangen als bewoner 
van Heerjansdam behartigen.

Ik ben Ciska de Jong, ik woon al 33 jaar 
met plezier in Heerjansdam. Naast
administratief werk ik voor de rijschool 
van mijn man Arnold, ben ik mantelzorger
en doe ik vrijwilligerswerk zoals de 
huidige dorpsraad, organisatie 
vrijwilligersfeest, coördinator preventieteam in Heerjansdam, 
het organiseren van het fietsexamen, maar ik ben ook te 
vinden in de Oranjetent achter de schenktafel.

Het leukste aan Heerjansdam vind ik “ons kent ons”.
Je komt altijd bekenden tegen op straat, je zegt elkaar gedag,
maakt een praatje met elkaar en helpt elkaar als dat nodig is.

Ik stel me kandidaat voor de dorpsraad omdat ik het belangrijk
vind dat ons mooie dorp ook mooi blijft, dat we niet gaan
verstedelijken, maar wel met de tijd meegaan. 

Deze 3 onderwerpen wil ik als eerste oppakken:

1. beweegtoestellen met een watertappunt op de groenstrook,
in de buurt van de jeu de boules baan;
2. de Molenweg veiliger maken omdat dit een racebaan blijft
en de versmalling vaak voor ergernissen zorgt en daardoor 
ook voor gevaarlijke situaties;
3. het centrum, samen met met bewoners, de ondernemers 
in het centrum en de gemeente Zwijndrecht tot een mooi, 
veilig en logisch centrum ontwikkelen. Het is nu erg rommelig
en onlogisch.

Ik ben Mandy Bierlee en woon sinds 2012
in Heerjansdam. In het dagelijks leven
ben ik werkzaam in de GGZ in een 
forensisch buitenteam in Rotterdam. 
En in mijn privé heb ik een gezin met 
3 kinderen en een partner.

Het leukste van Heerjansdam vind ik dat het een sociaal dorp
is waar respect en begrip voorop staan. De mensen durven 
om hulp te vragen of aan te bieden.

Ik stel mij kandidaat voor de dorpsraad omdat ik het belangrijk
vind dat wij niet alleen maar praten maar ook dingen doen en
ondernemen. Dat wij met zijn allen, bewoners en 
dorpsraadleden onze mening kunnen uiten en op een
respectvolle manier met elkaar de dialoog aan kunnen gaan. 
En dat we daarbij de belangen van het dorp Heerjansdam 
voorop stellen. 

De 3 onderwerpen die ik als eerste wil oppakken zijn: 
1. veiligheid in de wijk;
2. contact met de mensen in het dorp (luisterend oor) over 
problemen in het dorp;
3. verkeer. 

De burgemeester van de 
gemeente Zwijndrecht
maakt bekend dat de
volgende personen zich
kandidaat hebben gesteld
voor de verkiezing van de
leden van de dorpsraad in
Heerjansdam op 15 maart
2023:

Bernard Wolters 
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